KPMG Shareholder Value Award 2007

Sports Toto emerged as the winner of KPMG Shareholder Value Award (Leisure Category) for financial year in review ie. 2007. Sports Toto Malaysia scored a similar win in year 2004.

KPMG Shareholder Value Awards programme, a comprehensive evaluation and award process, was created in 2002 with the primary objective of giving due to recognition to top performing public-listed companies in Malaysia which have created excellent value for their shareholders.

Dato' Robin Tan, CEO of Berjaya Sports Toto Bhd, received the award from YBhg Dato' Zarinah Anwar, chairman of Securities Commission Malaysia who officiated the awards ceremony in Mandarin Oriental Hotel on 15 August 2008.

2007 年毕马威最佳股东价值奖

多多博彩在 2007 财政年荣获 2007 年毕马威最佳股东价值奖(休闲组)。多多博彩在 2004 年也曾经 荣获类似殊荣。

这项概括综合评价和奖励过程的毕马威最佳股东价值奖是在 2002 年创立,其宗旨是为了表扬大马表现卓越的上市公司,因它们为其股东们创造高度价值。

成功多多博彩马来西亚有限公司首席执行员拿督陈永钦于 2008 年 8 月 15 日,在文华东方酒店从大马证券监督委员会主席拿督查丽娜手中接获此殊荣。